
【申請書情報入力画面/Enter Application Information screen】 

How to enter "Academic degrees (Bachelor’s/Master’s)" fields 
 
The way to enter “Academic degrees” filed is as follows. Please be careful when entering this 

information. 
 

◆ If you are a student enrolled in the Graduate School of International Social Sciences, Engineering 
Science, Environmental and Information Sciences and Urban Innovation, please enter the name of the 
master's program; "大学院博士課程前期". 
 E.g., 2. YYYY 年 MM 月 横浜国立大学 大学院博士課程前期入学 

 
◆ If you are a student enrolled in the Graduate of Education and Innovation and Practical Studies, 
please enter the name of the master's program;"大学院修士課程". 
 E.g., 2. YYYY 年 MM 月 横浜国立大学 大学院修士課程入学 

 

 

[Reference] Entry example for DC1 
1．2024 年 3 月 横浜国立大学 理工学部化学・生命系学科卒 
2．2024 年 4 月 横浜国立大学 大学院博士課程前期入学 
        （理工学府 化学・生命系理工学専攻） 

 

・The initial entry screen states "大学大学院修士課程入学/修了" in this field. Please delete any 
unnecessary characters and enter your information correctly. 
・Please enter fields in Japanese. 
・If you are a Master’s student, delete after the line [3.]. 

 


